



# سافر مع المسافر!

واحصل على خصم حتى 20% على حجوزات الفنادق و 8% على رحلاتك عند استخدام بطاقات BSF الائتمانية



الرمز الترويجي: ALMBSF

## كيف تستفيد من العرض؟

- الخطوة 1:** اختر حجز إقامة فندقية أو رحلة طيران مع المسافر
- الخطوة 2:** عند الحجز من خلال الموقع أو التطبيق، قم بإدخال بيانات بطاقة BSF الائتمانية، وكود الخصم ALMBSF في المكان المخصص لكود الخصم على صفحة الدفع والضغط على "تطبيق"
- الخطوة 3:** يطبق الخصم مباشرة بعد إتمام عملية الحجز.

## الشروط والأحكام:

- احجز إقامة فندقية واحصل على خصم فوري 20% بحد أقصى 1000 ريال سعودي عبر تطبيق أو الموقع الإلكتروني للمسافر وعند استخدام الرمز الترويجي: ALMBSF.
- احجز رحلة طيران واحصل على خصم فوري 8% بحد أقصى 1000 ريال سعودي عبر تطبيق أو الموقع الإلكتروني للمسافر وعند استخدام الرمز الترويجي: ALMBSF.
- يطبق الخصم بعد إدخال بيانات بطاقة BSF الائتمانية الخاصة بك والرمز الترويجي ALMBSF في المكان المخصص للرمز الترويجي والضغط على "تطبيق" لتطبيق الخصم وإتمام حجزك.
- فترة العرض: 18 إلى 22 فبراير 2025.
- لا يوجد حد أدنى للإنفاق للاستفادة من هذا العرض.
- يسري العرض فقط لحاملي بطاقات BSF الائتمانية.
- فترة السفر والإقامة الفندقية: مفتوحة بدون توقف.
- يسري العرض على حجز طيران واحد وحجز فندقى واحد لكل مستخدم.
- هذا العرض ينطبق على حجوزات الرحلات الدولية والمحلية.
- العرض متوفر لخيار الدفع المباشر فقط ولا ينطبق على حجوزات "الدفع لاحقاً".
- العرض صالح في جميع نقاط التواصل المتعددة الخاصة بشركة المسافر في المملكة العربية السعودية، بما في ذلك الموقع الإلكتروني والتطبيق ومركز الاتصال وواتساب وفروع البيع بالتجزئة.
- العرض صالح للمستخدمين الذين قاموا بتسجيل الدخول فقط (يجب تسجيل الدخول إلى حساب موجود أو إنشاء حساب وتسجيل الدخول قبل الحجز).
- العرض غير صالح للحجوزات التي تتم عبر قنوات الحجز الخارجية مثل ويجو، سكاى سكاى، وما إلى ذلك.
- لا يمكن دمج هذا العرض مع أي عرض ترويجي آخر.
- لا يسري العرض على وكلاء / وكالات السفر. إذا تم تحديد أي سوء استخدام، فإننا نحتفظ بالحق في إلغاء الحجوزات دون إشعار مسبق.
- العرض غير صالح على أي من الفنادق التابعة لسلسلة Marriott International Inc.
- لا يسري العرض على الحجوزات المدفوعة بواسطة Apple Pay أو أي محافظ الكترونية مماثلة.
- بالنسبة لحجوزات الإقامة فندقية، يتم تطبيق الخصم على إجمالي مبلغ الحجز، باستثناء أي إضافات وضريبة المدينة وضريبة القيمة المضافة (إن وجدت).
- بالنسبة لحجوزات الرحلات الجوية، يتم تطبيق الخصم على إجمالي مبلغ الحجز (بما في ذلك رسوم الخدمة)، باستثناء أي إضافات وضريبة القيمة المضافة.
- لا يمكنك استخدام أكثر من رمز ترويجي في الحجز الواحد أو اكتساب نقاط المحفظة مع الخصومات التلقائية.
- يعتبر العرض ملغى في حال إزالته من موقع BSF.
- تطبق شروط وأحكام الإقامة والطيران الأخرى.
- تطبق شروط وأحكام شركة المسافر.
- تطبق شروط وأحكام بطاقات BSF الائتمانية.

ليس لديك بطاقة؟

تقدّم بطلبك الآن

# Plan your dream get away!

And get up to 20% off on hotels and 8% on flights with your BSF Credit Cards



Promocode: **ALMBSF**



## How does it work?

**Step 1:** Choose the booking for your hotel or flight with Almosafer.

**Step 2:** For Almosafer app or web bookings, enter your BSF credit cards details and the promo code ALMBSF in the discount code box and click on 'Apply'.

**Step 3:** The discount will be applied automatically when you complete your booking

**Dont have a card?**

[Apply Here](#)

## Terms and conditions:

- Book a hotel and enjoy an instant 20% discount capped at SAR 1000 on your current booking through Almosafer App or Website when using the promocode: ALMBSF.
- Book a flight and enjoy an instant 8% discount capped at SAR 1000 through Almosafer App or Website when using the promocode: ALMBSF.
- The offer will be applied when you enter your BSF credit cards details and the promo code ALMBSF in the discount code box and click on 'Apply' upon checkout.
- Offer period: 18 until 22 February 2025.
- There is no minimum spend for this offer.
- Offer is only applicable for BSF credit cards.
- Stay & travel period: Open with no blackout dates.
- The offer is valid for one flight and one hotel booking per customer.
- This offer is applicable on international flights & domestic booking.
- The offer is only valid on bookings that are paid for immediately (not valid for Pay Later stays).
- The offer is valid across all Almosafer KSA omni-channel touchpoints, including web, app, call center, WhatsApp and retail branches.
- Offer is valid for logged-in users only (must be signed into an existing account or create one & sign in before booking).
- Offer is not valid for bookings routed through external booking channels such as Wego, Skyscanner, etc.
- This offer can't be combined with any other promotion.
- Offer is not valid for travel agents/agencies. If any misuse is identified, we reserve the right to cancel bookings without prior notice.
- The offer is not valid on any of the hotels under the Marriott International Inc. chain.
- The offer is not applicable on bookings paid for using Apple Pay or any similar digital wallets providers.
- For hotel stays bookings, the discount is applied to the total booking amount, excluding any add-ons, the city tax and VAT (if any).
- For flights, the discount is applied to the total booking amount (including service fees), excluding any add-ons and VAT.
- You cannot use more than one discount code per reservation or earn points with discounts that are applied automatically.
- This offer becomes null and void in the event it has been removed from BSF website.
- Other stay & flight terms & conditions apply.
- Almosafer Term and Condition Apply.
- BSF credit cards Term and Condition Apply.